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(...dünden devam)

  

Cevap: 1) Değerli kardeşim, kişinin itiraf-i kusur etmesi yani hatasını kabullenmesi büyük
meziyettir. Siz hatanızı kabul ediyorsunuz. Eğer hakkına tecavüz ettiğiniz kişileri biliyorsanız
onlardan helallik alırsınız. Ama bilmiyorsanız veya onlara ulaşmanız çok zor ise o zaman
günahları bağışlayacak olan yüce Allah'tır. Allah'a gönülden yalvarır, O'ndan af dilersiniz. Allah
kulunun içtenlikle yaptığı tevbeyi kabul eder. Sizi bağışlar ve sizin adınıza o kimselere vereceği
manevi nimetlerle de onlara haklarını helal ettirir. Bu arada elinizden geldiğince gerçek
yoksullara yardım edersiniz. Miktarı önemli değildir. Önemli olan bir işi Allah için ve içtenlikle
yapmaktır. Süleyman Çelebi Hazretlerinin dediği gibi 

  

Bir kez Allah! Dése aşk iylé lisan
Dökülür cümlé günah misl-i hazan!

  

Yani insan diliyle içtenlikle bir kez Allah! Dese onun bütün günahları güz yaprakları gibi dökülür
ve insan o günah kirlerinden temizlenir. Bir kudsi hadiste "Kul Allah'a bir karış yaklaşsa Allah'ın
ona bir kulaç yaklaşacağı belirtilir Hadisin metni şöyledir: "Yüce Allah diyor ki: 'Ben, kulumun
hakkımdaki zannı gibiyim. O, beni andıkça ben onunla beraberim. O, beni içinden anarsa ben
de onu içimden anarım. O, beni bir cemaat içinde anarsa, ben de onu daha hayırlı bir cemaat
içinde anarım. Şayet o bana bir karış yaklaşacak olursa, ben ona bir kulaç yaklaşırım. Kim
bana yürüyerek gelirse ben ona koşarak giderim. Kim bana şirk koşmaksızın dünya dolusu
günahla gelse, ben de onu bir o kadar af ve mağfiretle karşılarım." 
[Buharî, Tevhid 16, 35; Müslim, Zikr 2, (2675), Tevbe 1, (2675)] 

  

2) Alkollü içki kullanmak haramdır. Geçen geçmiştir. O hatalarınızdan ötürü tevbe etmeniz
gerekir. Zaten tevbe etmişsiniz. Artık bundan böyle asla haram olan içkilere yaklaşmayın, onlara
el sürmeyin. Çocuklarınıza da kötü örnek olmayın. Onları Allah'a itaate, ibadete yönlendirin.
Kur'ân'a el basarak içki içmemeğe yemin ettiğinizi söylüyorsunuz. Güzel ama Tevbe için
Kur'ân'a el basıp yemin etmeğe gerek yoktur. Haram olan bir işi yapmamak için Kur'ân'a el
basıp yemin etmek gerekmez. Yapılacak şey içtenlikle tevbe etmek ve Kur'ân'ın yasakladığı
eylemleri yapmamaktır. 
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3) Dini Kur'ân'ın ve Hz. Peygamber'in anlattığı biçimde sade, doğru biçimde öğrenmeniz için
size her şeyden önce:

  

1) Yeni İslâm İlmihali, 
2) altı cilt halinde yayınlanmış bulunan "Soru ve Cevaplarla İslâm" ve 
3) 30 Ciltlik Kur'ân Ansiklopedisi adlı eserlerimi okumanızı tavsiye ederim. 

  

Bu eserleri Yeni Ufuklar Neşriyat'tan isteyebilirsiniz.

  

Nuhkuyusu Cd. No. 267 Bağlarbaşı Üsküdar/İstanbul

  

tlf. 0216 492 66 13 veya 0532 213 11 43

  

Eğer bunlara ulaşamazsanız bana bildiriniz ben yayıneviyle görüşürüm. Selam sevgi ve Hak
yolunda başarı dileklerimle.  

  

***
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